
 Skolebestyrelsesmøde 
 Onsdag den 4. oktober 2023 

 Kl.: 17.00 til 19.00 

 STED: Personalerummet 

ORDSTYRER: Morten 

Fraværende: Heidi F 

REFERAT: 

Nummer Emner Forventet tid 

97. 
Godkendelse af referat 
Godkendt og underskrevet 

5 minutter 

98. 
Elevrådet 
De deltager først fra næste møde og sender inden da noget information til 

skolebestyrelsen.  

Det nye elevråd har konstitueret sig. 

5 minutter 

99. 
Præsentation af skolekalender (*) 
Se vedhæftede bilag 

Beslutning om, skolebestyrelsen udarbejder høringssvar. 

Udkast til skolekalendere for de kommende 5 skoleår.  

Der nedsættes en arbejdsgruppe. Line sender, på vegne af arbejdsgruppen, 

høringssvaret til Morten. Det sendes senest torsdag i uge 41. 

10 minutter 

100. 
Præsentation vedr. budget for skoleområdet (*) 
Se vedhæftede bilag 

Beslutning om, skolebestyrelsen/forældrevalgte udarbejder høringssvar. 

Præsentation af nedslag i aftale om budget 2024 og overslagsårene 2025-

2027 fra Børn og Skole. 

Derudover bliver skolens budget igen prisfremskrevet herunder også 

lønrammen. 

Skolerådet har også lavet et høringssvar. 

Der nedsættes en arbejdsgruppe. 

Torben laver et høringssvar, som sendes rundt til den samlede bestyrelse.   

10 minutter 



Nummer Emner Forventet tid 

101. 
Skolefoto næste skoleår (*) 

Vi har 3 tilbud med til mødet  

Der nedsættes en arbejdsgruppe. 

Alice og Anita undersøger mulighederne. De tager kontakt og laver aftale 

med leverandør. 

10 minutter 

102. 
Sikker skolevej 

Orientering vedr. møde med lokalpolitikker vedr. skolevej og 

præsentation af henvendelse til kommunen - Vej og trafik. 

Skolebestyrelsens trafikudvalg har i samarbejde med kommunalpolitikker 

Christian Engelbrecht Pedersen lavet en ansøgning angående 

hastighedsnedsættelse på Sportsvænget. Udkastet blev sendt rundt. Der 

laves et kort, som vedlægges ansøgningen til Vej og Trafik. 

Hvis man har bemærkninger til ansøgningen, kan det sendes til Morten 

senest på fredag. 

Morten kontakter efterfølgende bestyrelsesformanden for hallen for at 

undersøge, om de vil være medunderskriver. 

10 minutter 

103. 
Opfølgning vedrørende forældreinteresse for klubtilbud for 

4. til 6. klasse 

Resultaterne fra den foreløbige høring er at ca. 2/3 positive tilkendegivelser 

fra forældrene på de nuværende 4. – 6. årgang. I forhold til fremtiden så er 

det også en god del af de nuværende forældre til 0.-3. årgang, der svarer 

positivt. 

Morten sender resultatet ind til skolechefen.  

I forbindelse med det kommunale spor-arbejde så undersøger vi muligheden 

for at blive pilot-klubprojekt her i Langå? 

5 minutter 

 PAUSE 15 minutter 

104. 
(*) Hvis det bliver besluttet af udarbejde høringssvar, er 
tiden til at udarbejde dem og arbejdsgruppen for skolefoto 
vælger leverandør og opsamling 

De tre arbejdsgrupper arbejdede med høringssvar og aftale. 

35 minutter 

105. 
Meddelelser fra skoleledelsen 

Dialogmødet den 27.9. på Nørrevangs skolen 

Den kommunale ramme er ”Fællesskaber for alle”. Fra Langå Skole var vores 

fokus ind i den overskrift ”Hele elevens dag” i forhold til læringsmiljø og 

frikvartersaktiviteter. 

10. minutter 



Nummer Emner Forventet tid 

Førskolemøde 

Ca. 30 forældre mødte op. Et godt møde hvor førskole-tilbuddet blev 

præsenteret for forældre i børnehaverne. Har fået meget positive 

tilbagemeldinger på mødet. 

Suppleringsvalg, skolebestyrelsen se tidsplan. 

Der er sendt information ud. På torsdag er der valgmøde. Søger en 

repræsentant og to suppleanter.   

Personalets dag markeres i morgen. 

Vild med vilje/samarbejde med landskabsarkitekterne er i gang. I 

samarbejde med skolens Bæredygtighedsaktør er det aftalt, at der beplantes 

på områder foran skolen og på dele af boldbanerne. Der undersøges også 

om mulighederne for at anlægge en skole-sø i sammenhæng med skole-

haverne.  

Ellas Køkken er lukket. Skolemadsleverandøren ansøger markedet for en ny 

udbyder af skolemad. 

Orientering om opfølgning fra sidste møde angående fagnavne i skemaerne 

på AULA. Ønsket er bragt videre. 

Orientering om episode på skolen. 

Kort nyt fra Satellitten 

En busfuld elever deltog i arrangementet med Levende Musik i Skolen. 

Indskolingen har været på tur rundt i selve Langå. 

En medarbejder fra HC-Ørsted har været forbi for at bygge højtaler med 7.-

10. klassetrin. 

Temaugen har fokus på Afrika i grupper på tværs af SAT-afdelinger. 

Udskolingen har været kemi-show. Skolens udskoling var også inviteret med. 

Time-løse fag har fået en eftersyn – herunder fokus på cykling. 

106. 
Meddelelser fra medarbejderrepræsentanterne 

Fuld damp på forberedelsen af temaugen der løber af stablen i næste uge. 

Der er fælles planlægning mellem skole og Satellitten. 

Satellitten får besøg af 2. årgang på torsdagen – som alternativ til den helt 

fælles afslutning. 

Mandag til onsdag startes der op med fællessang. 

Motionsdag holder vi traditionen tro om fredagen. 

8. årgang afslutter Mylife-projektet i denne uge i samarbejde 

ungdomsskolen. 

5 minutter 



Nummer Emner Forventet tid 

Der har været Kemi-show for udskolingerne. 

God tilbagemelding på opleverne af frikvartersaktiviteterne 

Overnatning for 3. årgang – fed tur til Kattegat – Sov med hajerne.  

107.  
Meddelelser fra formand og medlemmer 

Skolerådet 

Budget har fyldte meget på sidste møde. Der er lavet et høringssvar. 

Ungdomsskolen i Randers var også et dagsordenpunkt – er obs. ift. 

buskørslen.  

Fremover sender Torben referatet fra Skolerådsmøderne videre til 

skolebestyrelsen. 

Det er blevet besluttet at holde formøder, hvor det bliver muligt at påvirke 

dagsorden, til kommende skolerådsmøder. 

Mulighed for inspiration kan evt. findes på https://www.digidage.dk – online 

oplæg fra undervisningsministeriet den 8. og 9. nov.: Konferencen sætter 

fokus på, hvordan it, data og digitalisering kan bidrage til at forbedre børn, 

unge og voksnes læring og trivsel.  

Sara søger om midler til at plante frugttræer som en del af vild med vilje-

projektet. 

5 minutter 

Næste skolebestyrelsesmøde torsdag den 2.11.2023 klokken 1700 til 1900. 

Præsentation af digitaldannelse ved aktør. 

https://www.digidage.dk/

